



Dear teacher,

المعلم الفاضل،

Happy New Year!  
We wish you and your students a wonderful 2023.

نتمنى لك ولطلابك أن يكون عام 2023 مكللاً بالنجاح والتوفيق.

The mark of a new year is the most popular time for resolutions, and we hope your resolutions revolve around sustainability and the betterment of our environment.

يفضل الكثيرون اتخاذ قراراتهم الجديدة بالتزامن مع بداية العام الجديد، ولذا نأمل أن تتمحور قراراتك حول الاستدامة وتعزيز بيئتنا.

With best wishes,  
Sustainable Schools Initiative Team

مع أطيب التمنيات،  
فريق مبادرة المدارس المستدامة



هل تعرفت على تطبيق  
"الماراتون البيئي"؟

Have you checked out our  
Enviro-Spellathon App?

EAD's Enviro-Spellathon App is seeing more popularity than ever before since its launch in 2001. The Enviro-Spellathon App promotes eco-literacy on local flora and fauna. It also educates students aged 5 to 13 in current environmental issues facing us in Abu Dhabi and the UAE through structured academic exercises.

تزداد الآن أكثر من أي وقت مضى شعبية تطبيق "الماراتون البيئي" الذي صممه هيئة البيئة - أبوظبي في عام 2001. يعزز التطبيق من الوعي البيئي حول أنواع النباتات والحيوانات المحلية، والقضايا البيئية للطلاب من سن 5 إلى 13 عاماً، وذلك عبر ممارسات أكاديمية منظمة.

Not only does the app share a wealth of knowledge with students, the app has replaced the need for printed materials that were previously used, therefore, the students get to experience a wonderful learning experience with a much reduced amount of carbon dioxide emissions generated by printing and transporting the booklets.

ولا يقتصر دور تطبيق "الماراتون البيئي" على تقديم ثروة معرفية ومعلوماتية للطلاب فحسب، بل قام باستبدال المواد التوعوية المطبوعة بأخرى إلكترونية، وبالتالي، يحصل الطلاب على تجربة تعليمية رائعة وفي الوقت نفسه يتم تقليل انبعاثات ثاني أكسيد الكربون الناتجة عن الطباعة ونقل الكتيبات.

92% of Abu Dhabi's schools enjoy the app. Be part of them and give your students a learning experience that is interactive with animation, games, voice-over and so much more.

تستفيد 92% من مدارس أبوظبي من التطبيق. احرص على أن تكون جزءاً منهم وامنح طلابك تجربة تعليمية تفاعلية رائعة تستخدم الرسوم المتحركة والألعاب والتعليق الصوتي وغير ذلك من العناصر المؤثرة.

Click here to access the  
Enviro-Spellathon

انقر هنا لتحميل تطبيق  
"الماراتون البيئي"

## إنجازات المدارس والفعاليات Schools Achievements & Events



النادي البيئي التابع للمدرسة الإسلامية الإنجليزية  
يتعرف على الممارسات المستدامة لزراعة اللؤلؤ  
Islamia English School's Eco Club explores  
sustainable pearl farming

The Eco Club at Islamia English School took a wonderful trip to Abu Dhabi Pearl Project Center during their break, on 20 December, 2022.

قام النادي البيئي في المدرسة الإسلامية الإنجليزية، خلال عطلة الشتاء، برحلة رائعة إلى مشروع لؤلؤة أبوظبي، وذلك يوم 20 ديسمبر 2022.

The students had a wonderful time learning about sustainable pearl farming.

حيث قضى الطلاب وقتاً رائعاً في التعرف على الممارسات المستدامة لزراعة اللؤلؤ.

